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PROCES - VERBAL 
Încheiat în şedinţa extraordinară, convocată de îndată, a Consiliului Local                                 

al Sectorului 6 din data de 03.09.2024 
 
 
 Lucrările şedinţei au început la orele 12:00 și s-au desfășurat online, în sistem                      
videoconferință, prin aplicația WEBEX. Accesul s-a făcut folosind invitația de participare (link) 
transmisă pe adresa de e-mail a fiecărui consilier local. 

În deschiderea lucrărilor şedinţei s-a făcut apel audio și video și au fost prezenţi                  
20 de consilieri locali din 27 de consilieri locali în funcție, iar pe parcursul şedinţei                      
s-au conectat dl Coșcodaru, dl Pascu, dl Simion E. și dl Ungureanu. Au lipsit dl Bordei,                  
dl Desculțescu și dl Petcu. Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în 
scris prin Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 1867 din 03.09.2024, în temeiul dispoziţiilor art. 
133 alin. (2) lit. a), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (4) și alin. (5), art. 135, art. 155 alin. (1) lit. b) şi 
lit. e) și ale art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, invitația la ședință precizând 
data, ora și locul desfășurării acesteia. 

Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 1867 din 03.09.2024 a fost adusă la cunoştinţa 
publică prin afişare la avizierul Primăriei Sectorului 6 și pe site-ul instituţiei.  
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate                     
pe site-ul instituției la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local                      
și pe pagina de facebook la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6. 
 
                                  Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 1867 din 03.09.2024 

 
Nr.  
Crt. 

Comisii de 
specialitate 

ale 
C.L. Sector 

6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1.  
nr. 1 și nr. 5 

 

Proiect de hotărâre nr. 229/30.08.2024 privind aprobarea rectificării 
Bugetului consolidat de venituri şi cheltuieli al subdiviziunii    
administrativ-teritoriale sector 6 Bucureşti pe anul 2024 

2. nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 230/30.08.2024 privind modificarea 
indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții    
„Consolidare, modernizare și reabilitare termică a Grădiniței nr. 274” 

3. nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 231/30.08.2024 privind aprobarea modificării 
indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții 
„Modernizare și reabilitare termică a Școlii gimnaziale nr. 117    
și a  Grădiniței nr. 170” 

4. nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 232/30.08.2024 privind aprobarea modificării 
indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții 
„Modernizare și reabilitare termică a Grădiniței nr. 208” 

 

SECTORUL 6 AL MUNICIPIULUI BUCUREŞTI 
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5. nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 233/30.08.2024 privind modificarea    
și completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6    
nr. 11/18.01.2024 privind aprobarea indicatorilor economici 
actualizați, aferenți obiectivului de investiții „Modernizare    
și reabilitare termică a Grădiniței nr. 230” 

 
Dl Demirel Spiridon, secretar general: Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri!                   

Vom începe ședința noastră de astăzi cu efectuarea prezenței. Sunt 20 de consilieri prezenți, în 
acest moment. Lipsesc dl Bordei, dl Coșcodaru, dl Desculțescu, dl Pascu, dl Petcu,                     
dl Simion E. și dl Ungureanu. Doamna președinte, aveți cuvântul! 

D-na Adina Nicolescu, preşedinte de şedinţă: Mulțumesc! Bună ziua, doamnelor și 
domnilor consilieri! Şedința de astăzi a fost convocată prin dispoziția domnului primar numărul 
1867 din 03.09.2024.  

Supun la vot proiectul ordinii de zi aprobat prin dispoziția domnului primar                  
numărul 1867 din 03.09.2024. Voturi “împotrivă”? 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan, viceprimar: Nu facem discuții? Aș vrea să știu care 
este caracterul de urgență al ședinței.  

D-na Adina Nicolescu: Da, sigur întrerupem puțin votarea proiectului ordinii de zi.                  
Vă rog, doamna viceprimar, să puneți întrebarea!  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Întrebarea către executiv este care este caracterul 
extraordinar, din moment ce suntem convocați în termen de 2 ore pentru această ședință? 
Convocatorul a venit la ora 10:00. 

 Dl Bogdan Ciocîrlan, director general Direcția Generală Economică: Bună ziua!             
Mă auziți? 

 D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Da. 
 Dl Bogdan Ciocîrlan: În regulă! După cum bine știți, urmează să intre în vigoare o 

ordonanță care iar ne blochează. În primul și în primul rând, avem anumite obiective de investiții 
și aici vorbim de partea de PNRR, unde ni s-a cerut, în mod expres, de la Ministerul Finanțelor, 
din cadrul Comisiei de Autorizare a Împrumuturilor Locale, să delimităm valoare eligibilă, 
valoare neeligibilă pentru 208, 230, Grădinița Paradisul Piticilor, 117 și 170. Vorbim de 82 de 
milioane pentru care s-a dat un H.C.L.. Îi avem contractați, dar nu îi putem utiliza, pentru că 
trebuia să facem aceste clarificări şi a trebuit să refacem H.C.L.-urile. Deci, aceasta este condiția 
numărul zero, pentru care am făcut ședința. Numărul doi. După cum știți, urmează să se 
restricționeze partea de bunuri și servicii și la fel, am prevăzut pe A.D.P., unde acolo avem 
toaletările, serviciile de întreținere de pe care am luat, cu ceva timp în urmă și a trebuit să repun 
banii, ca să nu fim în imposibilitatea de a aduce până la sfârșitul anului anumite operații acolo. 
Deci, acestea două sunt prioritatea numărul zero.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Mulțumim, domnul director! 
Dl Bogdan Ciocîrlan: Și eu mulțumesc! 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot 

proiectul ordinii de zi aprobat prin dispoziția domnului primar numărul 1867 din 03.09.2024. 
Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. „Abțineriˮ? Nu sunt. Voturi „pentruˮ? Cu 20 de voturi „pentruˮ, 
ordinea de zi a fost aprobată.  

Vă propun aceeași modalitate ca la ședințele trecute, dacă nu sunt discuții, să trecem la 
votarea proiectului în ansamblul lui. Este cineva împotrivă? Nu. Se „abțineˮ cineva? Nu.  Cu 20 
de voturi „pentruˮ, propunerea a fost aprobată.  

Primul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 229/30.08.2024 privind aprobarea 

rectificării Bugetului consolidat de venituri şi cheltuieli al subdiviziunii administrativ-teritoriale 

sector 6 Bucureşti pe anul 2024.  

Doamna viceprimar, vă rog! 
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D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Am și întrebări și am și un amendament pe care                  
mi l-a transmis Direcția Economică. Întrebările pentru executiv. Cu ele aș vrea să încep și aș 
vrea să știu dacă este cineva de la Direcția Generală de Taxe și Impozite? 

 Dl Mihai Văideanu, director Direcția Generală de Impozite și Taxe Sector 6: Da. 
Bună ziua! 

 D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Bună ziua, domnul director! În proiectul de 
rectificare observ o majorare a veniturilor cu 40 de milioane și această sumă vine de pe zona de 
impozite, impozit pe taxe și taxe pe clădiri, 26 de milioane suplimentar, față de propunerea de 
proiect supusă la vot pe 23 august. Impozit și taxe pe teren, 3 milioane în plus față de același 
proiect, impozit pe mijloacele de transport, 4,5 milioane suplimentar, taxe și tarife pentru 
eliberarea de licențe și autorizații de funcționare, 1,5 milioane suplimentar, alte impozite și taxe, 
5 milioane suplimentar. Aș vrea să știu cum ați ajuns sau care a fost modalitatea de calcul, de am 
ajuns la această suplimentare a veniturilor?  

Dl Mihai Văideanu: Principala creștere este în zona de persoane juridice, unde avem 
două explicații. În primul rând, rapoartele de reevaluare depuse până la 31 martie au indicat o 
creștere a masei impozabile a valorii clădirilor, mult peste estimările anilor precedenți.  

În al doilea rând, tot în zona de persoane juridice, au fost mai puține plăți cu bonificație, 
comparativ cu anii precedenți, ceea ce, mă rog, a împins încasările în două termene, dar nu au 
beneficiat de acea bonificație de 10%. Gradul de realizare al bugetului, în acest an, este peste 
nivelul gradului de realizare din luna august a anului trecut. 

 D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Bun. Deci, majorarea aceasta are o fundamentare în 
spate și aveți siguranța că vor fi încasați. Corect? 

 Dl Mihai Văideanu: Ea este o estimare, așa cum este și cea inițială, dar într-adevăr, are 
un fundament temeinic. Gradul de realizare este peste 10% mai mult decât anul trecut la aceeași 
dată.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Bun! Bine. Eu sunt lămurită. Mulțumesc, domnul 
director!  

Dl Mihai Văideanu: Și eu vă mulțumesc! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Pe zona de cheltuieli și aici o să am rugămintea, dacă 

sunt directori prezenți, să ne explice pentru ce sunt sunt sumele acestea. Văd că pentru Poliția 
Locală s-au alocat suplimentar 3 milioane de lei pentru cheltuieli de salarii. Pentru Favorit, 
4.987.000. Dacă este cineva de la Investiții să ne spună ce s-a întâmplat aici. De la Salubritate       
s-au luat 5 milioane. La D.G.A.S.P.C. Sector 6 s-au pus 15 milioane pe zona de funcționare.                
Aș vrea să știu și aici. 3 milioane sunt pe salarii. Știu că s-au majorat salariile pe anexa doi, dar 
restul sumei care este prinsă la bunuri și servicii, mi-aș dori să ne explice doamna director pentru 
ce vor fi folosiți și la fel, domnul director de la A.D.P.D.U. Sector 6 care a primit încă                  
20 de milioane prin această rectificare.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Haideți că vă explic eu! Ați spus 5 milioane pe Favorit.             
Acești 5 milioane…, lucrările au mers foarte bine și constructorul a solicitat să punem, față de 
cât am agreat la începutul anului și suma aceasta, care urmează să fie facturată.  
Deci, trebuie să susținem lucrările ca să nu… 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Șantierul este oprit, din ce înțeleg acum.  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Nu cred că este oprit. Ei au mers foarte, foarte bine și noi a trebuit 

să îi susținem în continuare.  
D-na Monica Cîrlogea, şef serviciu, Serviciul de Planificare Investiţii: Bună ziua!  

Monica Cârlogea sunt de la Investiții. Nu este oprit. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: OK! Am primit o informare de dimineață, de la un 

cetățean din zonă, că nu se mai lucrează. De aceea am spus. 
Dl Bogdan Ciocîrlan: Nu a văzut bine. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: OK! D.G.A.S.P.C. și A.D.P.D.U. Sector 6 au primit 

câte 15, respectiv 20 de milioane.  
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Dl Bogdan Ciocîrlan: A.D.P.D.U., cum v-am spus, că la ultimele rectificări, dacă vă 
aduceți aminte, am luat banii din stânga, i-am pus în dreapta, ca să putem să avem continuitate 
pe tot ceea ce înseamnă facturi. Acum, ei au partea de întreținere spații verzi, au partea de 
amenajare spațiu Valea Largă, care este destul de… 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Sunt 5 milioane pentru Valea Largă din 20.  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Da, și v-am spus, au pe partea de cheltuieli cu personalul,                 

de unde am luat și de la ei atunci, pe partea de cheltuieli cu bunuri și servicii și cam toți aceștia 
însumează suma pe care o vedeți acolo.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Bun! Și D.G.A.S.P.C. Sector 6 sunt…? 
Dl Bogdan Ciocîrlan: D.G.A.S.P.C., aceeași discuție. De la aprobarea bugetului inițial, 

au plecat cu minus 45 de milioane, deoarece nu mă închideam cu bugetul. Pe parcursul anului, 
nu le-am suplimentat, pentru că nu am avut. Au solicitat, au solicitat și le-am spus, luați de pe 
salarii, luați de pe altele, între capitole și faceți tot ceea ce puteți, pentru că nu am de unde să vă 
dau și acum, au ajuns la nivelul la care au nevoie pe personale, bunuri și servicii și ce ați mai 
văzut acolo, chiar și investiții. 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Nu. La investiții nu este nimic, domnul Ciocîrlan! 
Sunt 11 milioane prinși, 11,5 milioane prinși pe bunuri și servicii. 

Dl Bogdan Ciocîrlan: 11.397 pe bunuri și servicii şi 3,5 milioane…  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Și 3,5 milioane…  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Da. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Da.  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Și au făcut ultima dată o rearanjare, dacă nu mă înșel, pe Creșa 

Harap-Alb. Aceasta era discuția cu investițiile, pentru că le-am spus să ia atunci de acolo.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Bun! A apărut pe primărie o poziție, o sumă mică, 

dar nu mi-e clar pentru ce sunt, programe de dezvoltare 12,5. 
Dl Bogdan Ciocîrlan: Acești bani au fost prinși în baza unei adrese de la Ministerul               

de Finanțe, unde trebuie să facem o mică reglare. O să v-o pun la dispoziție. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Ar fi bine, da. 
Dl Bogdan Ciocîrlan: Cu siguranță! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Eu nu mai am întrebări. Aș vrea să citesc, dacă toată 

lumea este de acord, amendamentul pe care l-am discutat cu domnul director mai devreme.            
Se poate? 

D-na Adina Nicolescu: Da. Dacă mai sunt și alte intervenții? 
Dl Bogdan Ciocîrlan: Vă rog, amendamentul este foarte important pentru școli,              

pentru 206. 
D-na Adina Nicolescu: Alte intervenții dacă mai sunt, vă rog, la acest proiect? 
Dl Alexandru Teodor Bojdan, consilier local: Da, doamna președinte, am eu o 

întrebare, dacă se poate? 
D-na Adina Nicolescu: Vă rog, domnul consilier Bojdan! 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Că tot este domnul director aici. Aș vrea să știu care mai 

este situația pe zona de subvenții, în principal pe veniturile preconizate din Anghel Saligny.  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Ieri s-a transmis cererea de transfer și săptămâna trecută cred că 

am mai primit la fel, din câte văd în extras, undeva la 7 milioane de lei. Deci, și Anghel Saligny 
se închide săptămâna aceasta. Până vineri avem banii în cont.  

Dl Alexandru Teodor Bojdan: La ce sumă vă referiți, totalul încasărilor,                   
totalul veniturilor?  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Deci, acum sunt în sumă de 24 de milioane, au mai venit 7.               
Mai sunt undeva la 50 și ceva de milioane, care urmează să vină. Până la final de an, nu știu 
exact cu cât o să ne închidem.  

Dl Alexandru Teodor Bojdan: În buget este aceeași sumă prevăzută, da, 425, 261,43. 
Dl Bogdan Ciocîrlan: Da. Până nu îi văd în extras, eu n-am cum să îi prind.  
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Dl Cristian Gabriel Pascu, consilier local: Bună ziua! Am intrat și eu. Îmi cer scuze            
de întârziere! Cristi Pascu sunt! 

Dl Demirel Spiridon: Da, domnul Pascu! Mulțumim! Sunt 21 de consilieri acum. 
Dl Marius Ionel Ungureanu, consilier local: Am intrat un pic mai devreme.                

Bună ziua!  
Dl Demirel Spiridon: Și domnul Ungureanu. 22 atunci. 
Dl Eduard Paul Simion, consilier local: Și Eduard Paul Simion! Bună ziua!                 

Am ascultat până acum, nu am intervenit.  
Dl Demirel Spiridon: Cu domnul Simion Paul Eduard, 23.  
D-na Adina Nicolescu: Alte intervenții dacă mai sunt, vă rog, pe proiect? Dacă nu mai 

sunt alte intervenții, doamna viceprimar, vă rog, amendamentul! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: O să citesc amendamentul: “având în vedere 

necesitatea înlocuirii de urgență a centralelor murale de la Școala Gimnazială numărul 206, 
diagnoză dată de un operator autorizat, acestea reprezentând un pericol extrem în exploatare,               
în privința siguranței copiilor și a personalului din întreaga unitate, propunem următorul 
amendament: capitolul bugetar 65.02.04.01, învățământ secundar superior, unități de învățământ, 
articol 71.01.30, alte active fixe plus 100.000 lei. Capitol bugetar 67.02.05.03, întreținere grădini 
publice, parcuri, zone verzi, baze sportive și de agrement P.S.6.. Articol bugetar 71.01.01, 
construcții poziție listă A01 consolidare, extindere și modernizare Cinematograf Favorit, inclusiv 
consultanță minus 100.000 lei. Deci, cum spune și motivarea, ieri am fost…, pentru că încerc să 
ajung la majoritatea unităților de învățământ în vederea deschiderii anului școlar de săptămâna 
viitoare și doamna director de la Şcoala numărul 206 mi-a prezentat raportul, de la această firmă 
autorizată, care spune că centralele ei nu mai pot fi folosite și trebuie schimbate de urgență.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Supun la vot amendamentul doamnei viceprimar! 
Dl Iulian Mihai Coşcodaru, consilier local: Bună ziua! Sunt și eu prezent, Iulian 

Coșcodaru. Votez „pentruˮ. 
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Sunt 24, cu domnul Coșcodaru. 24 de voturi „pentruˮ. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumesc! Cu 24 de voturi „pentruˮ, amendamentul a fost 

aprobat.  
Trecem la votarea proiectului în ansamblul lui.  
Se intră în procedură de vot 
Dl Traian Pană, consilier local: Votul meu este „pentruˮ și cu mențiunea că                 

U.S.R.-ul, chiar dacă au venit cu un amendament, s-au abținut. Să meargă din școală în școală și 
să anunțe că s-au abținut la acest proiect.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Bine, domnul Pană! Așa o să facem!  
Dl Demirel Spiridon: La acest proiect au fost 21 de consilieri prezenți. Nu mai sunt 

conectați dl Gâdiuță, d-na Mitran și dl Volintiru. Avem 3 „abțineriˮ și 18 voturi „pentruˮ.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumesc! Cu 18 voturi „pentruˮ şi 3 „abțineriˮ (dl Bojdan,      

d-na Ștefan, dl Zainea), proiectul a fost adoptat.  
Următorul punct ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 230/30.08.2024 privind 

modificarea indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții „Consolidare, 

modernizare și reabilitare termică a Grădiniței nr. 274”.  
Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, vă rog să trecem la votarea proiectului!  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Sunt 24 de consilieri prezenți la acest punct. S-au conectat                     

dl Gâdiuță, d-na Mitran și dl Volintiru. 24 de voturi „pentruˮ. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 24 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat. 
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Următorul punct ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 231/30.08.2024 privind 

aprobarea modificării indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții 

„Modernizare și reabilitare termică a Școlii gimnaziale nr. 117 și a Grădiniței nr. 170”.  

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, vă rog să trecem la votarea proiectului!  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Sunt 23 la acest punct prezenți. Dl Gâdiuță, nu mai este conectat. 

23 de voturi „pentruˮ. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 23 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat. 
Următorul punct ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 232/30.08.2024 privind 

aprobarea modificării indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții 

„Modernizare și reabilitare termică a Grădiniței nr. 208”. 

Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, vă rog să trecem la votarea proiectului!  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Sunt tot 23 de consilieri prezenți la acest punct, 23 de voturi 

„pentruˮ. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 23 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat. 
Următorul punct ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 233/30.08.2024 privind 

modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 11/18.01.2024 

privind aprobarea indicatorilor economici actualizați, aferenți obiectivului de investiții 

„Modernizare și reabilitare termică a Grădiniței nr. 230”.  

Discuții dacă sunt? Doamna viceprimar, vă rog!  
 D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: O scurtă întrebare pentru Investiții, pentru că am fost 

ieri și la 208 și la 230, încă se lucra. Constructorul a promis că iese din clădiri astăzi, dar mai 
este de muncă, curățenie, curtea grădinițelor nu este gata. Suntem optimiști, terminăm până luni? 

 D-na Monica Cîrlogea: Terminăm, cu siguranță. Noi am fost și astăzi. Se lucrează,               
la ora trei mai vine o firmă de curățenie, cu mai multe persoane. Mobilierul deja a fost livrat și se 
lucrează la etajul 1, la montaj, după-amiază se mută și la parter și mâine la fel. Suntem bine, eu 
zic că suntem bine, le vom deschide, pentru că de aceea ne-am străduit. 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Da, s-a muncit mult acolo. Felicitări! Mulțumesc! 
D-na Monica Cîrlogea: Mulțumim și noi!  
D-na Adina Nicolescu: Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu mai sunt, vreau să 

trecem la votarea proiectului. 
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: La acest proiect sunt 22 prezenți. Nu sunt conectaţi                     

dl Gâdiuţă şi dl Pascu. Sunt 22 de voturi „pentruˮ. 
D-na Adina Nicolescu: Cu 22 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat. 
Vă mulțumim! Declar ședința închisă! 
 
 
 
 

Preşedinte de ședință,                                                                   Secretar general Sector 6, 
      Adina Nicolescu                                                                              Demirel Spiridon 

 
 
 


